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J IEEEDIE @minvws.ni;IESE.
@minvws.nl]

To:

EE)
Cc:

From: )

Sent: Tue 12/22/2020 10:04:02 AM

Subject: RE: Navify Pass

Received: Tue 12/22/2020 10:04:02 AM

Dag allen,

zoals [EXER en ik zojuist bespraken, gaan we de app van Roche of de experimenten niet beoordelen. Daar blijft de lijn overeind

dat dit niet onze rol is. Bovendien vindt nog beleidsvorming plaats. Wel geeft [EEE aan dat er een VWS werkgroep is, daar heb ik

wat meer informatie over gevraagd. Als wij een app ontwikkelen, dat zitten daar ook juridische vragen aan vast en lijkt het mij

praktisch WJZ aan te haken. Maar om dat te beoordelen hoop ik wat meer informatie te krijgen. Als er meer info is, dan zien jullie

die uiteraard ook verschijnen via de mail!

Groeten

Van: 5.1.2e CRI)JIEEM eninvws.nl>

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 10:29

) SEE mins;IE

CRIPERES (@ minvws.nl>

Onderwerp: Navify Pass

+oIEE

Begrijpen jullie wat {ER bedoelt ? Kennismakingscall met wie? Kunnen we zo even bellen?

Groet

Ministerie van sgezondheid, zijn en Sport | Directie Wetgeving en Juridische Zaken

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag
T06 of 070

@minvws.nl

van:IEEE<BEXEDM© invws o>
Verzonden: maandag 21 december 2020 18:35

@ minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Navify Pass

Dag allen,

Voorstel vanuit de werkgroep was om een kennismakingscall in te plannen, zodat de plannen rondom de app kunnen worden

gedeeld en kan worden besproken welke rol WJZ daar het beste in kan spelen. Is het nog mogelijk om daar deze week over in

gesprek te gaan?

Hoor het graag.

Groet, [NERY
5. 5.1.2e )

Verzonden: maandag 21 december 2020 17:34

@minvws.nl>

@minvws.nl>
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Onderwerp: RE: Navify Pass

02IEEE

Heb deze vraag bij de werkgroep neergelegd. Er zou sowieso al een lijntje worden gelegd met WJZ, maar weet niet precies wat

daar mee is gebeurd. Ik kom hier bij je op terug.

vor:IEEE) EEN i..:01>Verzonden: maandag 21 december 2020 14:10

5.1.2e

Onderwerp: RE: Navify Pass

Hoi EEN
Dank voor je reactie. Helder. Inderdaad geven we vanuit dat oordeel niet.

Nog een vraag. Zou WJZ aangehaakt kunnen worden bij deze werkgroep?

Groeten

Verzonden: maandag 21 december 2020 13:25

Onderwerp: RE: Navify Pass

Dag

Dank voor je toelichting. Als ik het goed begrijp moet Roche dus zelf de inschatting maken of de apps aan de regelgeving
voldoen en is het aan de AP om daar over te oordelen/op te handhaven. VWS heeft daar dan geen rol in.

De werkgroep is de werkgroep van VWS die zich bezighoudt met ontwikkeling van een nieuwe app (testen vanuit

burgerperspectief, met onder meer [IEEE <n IEEE). Deze werkgroep is zonder Roche en zonder de universiteit.

Groet, IEEERN
Verzonden: maandag 21 december 2020 12:59

5.1.2e

Onderwerp: RE: Navify Pass

Vanuit de cc, reageer ik even kort.

Er wordt gesuggereerd dat VWS toestemming zou moeten geven voor de experimenten of de app.

eo VWSis niet de partij die privacy technisch goedkeuring geeft, dat ligt bij de AP als toezichthouder op dit gebied.

e Waarom zouden we vanuit VWS juridisch advies geven aan marktpartijen, dat is niet onze rol als VWS.

eo Deze experimenten suggereren ook dat er wordt uitgegaan van een indirecte testplicht c.q. negatieve testbewijzen.

Beleidsmatig is dat nog niet bepaald. Dus als VWS zou ik dat naar buiten toe ook niet uitdragen.

Je spreekt over een werkgroep
eo Is dit een werkgroep met Roche en de universiteit? Het is vanuit juridisch oogpunt niet aan te raden om als VWS aan een
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dergelijke werkgroep deel te nemen.

o Je bevoordeelt een partij/initiatief. Denk aan staatssteunregels.

o Vanuit de rol als overheid/bestuursrechtelijk is dat ook niet zuiver.

eo lk ben zelf uitgenodigd voor een brainstorm op 5 januari a.s. door PDC-19, wellicht bedoel je die werkgroep?

Alvast over servers in de VS

e Op het moment dat er de mogelijkheid bestaat dat de VS toegang heeft tot de gegevens, is die route AVG technisch een

no go. Na recente jurisprudentie over doorgifte van persoonsgegevens aan de VS, is dat echt tricky, ookal zou amazon

servers in de EU hebben.

Groeten,

Verzonden: maandag 21 december 2020 12:32

51 5.1.2e A. A. G minvws.nl>; [EXE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Navify Pass

Asaz
Dank voorje mail. Ze hebben inderdaad contact met mij gezocht (JEEZ Mis naar mijn weten niet geinformeerd).

Roche is bezig met drie apps:

1) App voor registratie van uitslag burger

2) App voor registratie uitslag testaanbieder

3) App voor testpaspoort (en de indirecte testplicht)

Zij hebben contact gezocht met Rotterdam/Erasmus met de vraag of daar met de eerste twee apps kan worden

geéxperimenteerd. In Rotterdam was er interesse, indien er goedkeuring is vanuit VWS. Als ik jouw mail goed begrijp, kunnen

wij die goedkeuring dus niet verlenen?

Binnen de werkgroep testen vanuit burgerperspectief (die zich bezig houdt met de nieuwe app), zijn er zorgen over de data-

opslag. Deze verloopt via de AWS server van Amazon, waardoor Amerikaanse wetgeving mogelijk van toepassing is. Daardoor

zijn er vragen of het Gberhaupt wenselijk is om deze apps te gebruiken.

Met vriendelijke groet,

IEFTeam Testen & Traceren

Programmadirectie COVID-19

+31 6 AEE

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn & Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Verzonden: maandag 21 december 2020 11:41

5.1.2e

51 S.1.2e G minvws.nl>; [EXER
5.1.2e 2 A. @minvws.nl>

Onderwerp: Navify Pass

Via ons contact met de Legal & Compliance manager van Roche begrijp ik dat er gesprekken worden gevoerd over de inzet van

Navify Pass een software oplossing waarmee (heel in het kort) opje telefoon geregistreerd kan worden wat de uitslag is van je test

(middels een QR code). De QR code kan dan worden gescand en daarmee kan bijv. toegang worden verleend tot bepaalde
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bijeenkomsten. Daarbij wordt gemeld datjijnauw betrokken bent en[EEE scinformeerd is. Wij worden via dit contact gevraagd

mee te denken over privacy.

Navify Pass is een commerciéle oplossing die Indirecte Testplicht faciliteert. Indirecte testplicht is grondwettelijk en vanuit privacy

oogpunt nogal een gevoelig onderwerp. Waar VWS voor zover ik weet nog geen beleid voor heeft vastgesteld en de minister heeft

verklaard hier (nog) niet aan te willen.

Hoewel wij neutraal staan tegen over dergelijke initiatieven, adviseren we geen individuele marktpartijen het is de eigen

verantwoordelijkheid om aan het juridisch kader te voldoen en daar kunnen wij verder geen uitspraken over doen.

Voor de volledigheid voeg ik ter informatie een mail toe vanBEE
Met vriendelijke groet en fijne feestdagen.

Ministerie van VWS

070 ERE:


